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P R O T O K Ó Ł  NR  II/24 

z  sesji  Rady  Miejskiej  Chełmży 

 

II sesja Rady Miejskiej Chełmży  odbyła się w dniu 23  maja  2024 roku  

w godzinach od 12,00 do 13,40. Sesja odbyła się w sali mieszczańskiej 

Urzędu Miasta Chełmży. 

_______________________________________________________________ 

 

W sesji uczestniczyli : 

Pan Paweł Polikowski       - Burmistrz Miasta 

Pan Marek Kuffel              - Zastępca Burmistrza Miasta 

Pani Krystyna Lulka          - Skarbnik Miasta 

Pan Janusz Wilczyński      - Sekretarz Miasta 

 

Ponadto w sesji udział wzięli:  Pan Piotr Konieckiewicz   radca prawny Urzędu Miasta oraz 

przedstawiciel MF Studio. 

 

 

Proponowany porządek sesji: 

1.Otwarcie sesji. 

2. Złożenie ślubowania przez radnego. 

3. Stwierdzenie kworum. 

4. Przyjęcie proponowanego porządku sesji. 

4.1. Głosowanie nad przyjęciem porządku sesji. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

5.1. Głosowanie nad przyjęciem protokołu. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 

rok  – druk sesyjny nr 18. 

6.1. Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej gminy miasta Chełmży na lata 2024-2034 – druk sesyjny nr  19. 

7.1. Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego,  obejmującego obszar położony przy ul. Stefana 

Kardynała Wyszyńskiego w Chełmży – druk sesyjny nr 1. 
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8.1. Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego, pod zabudowę wielorodzinną przy ul. 3-go Maja w 

Chełmży – druk sesyjny nr  2. 

9.1. Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego, przy ul. Jaśminowej  w Chełmży – druk sesyjny nr 

3.  

10.1. Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej 

dla Gminy Miasta Chełmża za rok 2023 wraz z rekomendacjami – druk sesyjny nr 4. 

11.1. Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwiększenia wartości majątku Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji w Chełmży – druk sesyjny nr 16. 

12.1.  Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia  zasad przyznawania i wysokości diet 

oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Rady Miejskiej Chełmży 

– druk sesyjny nr 17. 

13.1. Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 

14. Informacja z pracy Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym. 

15.  Interpelacje. 

16.  Odpowiedzi na interpelacje. 

17.  Wnioski i zapytania. 

18.   Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

19.  Oświadczenia. 

20.  Komunikaty. 

21.  Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 1 

         Otwarcie sesji 

Otwarcia II sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Chełmży Pan Marcin Murawski.   

 

Ad. pkt 2  

       Złożenie ślubowania przez radnego 



3 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Chełmży Radny Marcin Murawski odczytał rotę ślubowania: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców.” 

Następnie radny Marcin Kałamarski wypowiedział słowo „ślubuję”. 

 

Ad. pkt 3 

         Stwierdzenie kworum 

Przewodniczący Rady Miejskiej Chełmży Pan Marcin Murawski na podstawie listy obecności 

stwierdził, że jest quorum, gdyż na stan ustawowy 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 4 

       Przyjęcie proponowanego porządku sesji 

Przewodniczący obrad radny Marcin Murawski zaproponował następujące zmiany w 

porządku obrad : 

- wykreślenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, obejmującego obszar położony przy ul. Stefana Kardynała 

Wyszyńskiego w Chełmży (druk sesyjny nr 1); 

- wprowadzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu 

osobowego komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej Chełmży ( druk sesyjny nr 20); 

- wprowadzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia komisji 

polityki społecznej, ochrony zdrowia, rodziny i bezpieczeństwa publicznego Rady Miejskiej 

Chełmży, ustalenia jej składu osobowego i zakresu działania ( druk sesyjny nr 21). 

 

Ad. pkt 4.1.  

       Głosowanie nad przyjęciem porządku sesji 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie zaproponowane zmiany. Wszyscy radni 

jednogłośnie głosowali za wykreśleniem projektu uchwały dot. sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego, obejmującego obszar położony przy ul. Stefana 

Kardynała Wyszyńskiego w Chełmży  oraz za wprowadzeniem do porządku obrad  dwóch 

projektów uchwał dot. składów osobowych komisji.  

Wprowadzone projekty uchwały zostaną omówione w punkcie 13 i 14. 
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Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie porządek posiedzenia wraz ze zmianami. 

Wszyscy radni jednogłośnie głosowali za.  

 

Ad. pkt 5 

       Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Ad. pkt 5.1  

        Głosowanie nad przyjęciem protokołu 

Protokół z I sesji Rady Miejskiej Chełmży został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. pkt 6  

       Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 

2024 rok   

Pani Krystyna Lulka – Skarbnik Miasta  przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Ad. pkt 6.1. Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Przebieg głosowania: 

Na obecnych na sesji 14 radnych - „za” 14. 

Kamil Ciesielski, Tomasz Guba, Bartłomiej Kaczorowski, Marcin Kałamarski, Krzysztof 

Kannenberg, Kinga Krupcała,  Joanna Kurek, Anna Lewandowska-Jopp, Marcin Murawski, 

Anna Rzymkowska, Mikołaj Seroczyński, Grzegorz Sosnowski, Tomasz Urbański, Wiesław 

Wiśniewski. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta 

UCHWAŁA NR II/12/24 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7  

      Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy miasta Chełmży na lata 2024-2034  

Pani Krystyna Lulka – Skarbnik Miasta  przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.  
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Ad. pkt 7.1. Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Przebieg głosowania: 

Na obecnych na sesji 14 radnych - „za” 14. 

Kamil Ciesielski, Tomasz Guba, Bartłomiej Kaczorowski, Marcin Kałamarski, Krzysztof 

Kannenberg, Kinga Krupcała,  Joanna Kurek, Anna Lewandowska-Jopp, Marcin Murawski, 

Anna Rzymkowska, Mikołaj Seroczyński, Grzegorz Sosnowski, Tomasz Urbański, Wiesław 

Wiśniewski. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta 

UCHWAŁA NR II/13/24 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

miasta Chełmży na lata 2024-2034 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8 

       Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, pod zabudowę wielorodzinną 

przy ul. 3-go Maja w Chełmży  

 

Pan Paweł Polikowski – Burmistrz Miasta przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Ad. pkt 8.1  

       Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Przebieg głosowania: 

Na obecnych na sesji 14 radnych - „za” 14. 

Kamil Ciesielski, Tomasz Guba, Bartłomiej Kaczorowski, Marcin Kałamarski, Krzysztof 

Kannenberg, Kinga Krupcała,  Joanna Kurek, Anna Lewandowska-Jopp, Marcin Murawski, 

Anna Rzymkowska, Mikołaj Seroczyński, Grzegorz Sosnowski, Tomasz Urbański, Wiesław 

Wiśniewski. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta 

UCHWAŁA NR II/14/24 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, pod zabudowę wielorodzinną przy ul. 3-go Maja w Chełmży 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 9 

       Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, przy ul. Jaśminowej  w Chełmży  

 

Pan Paweł Polikowski – Burmistrz Miasta przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Ad. pkt 9.1.  

       Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Przebieg głosowania: 

Na obecnych na sesji 14 radnych - „za” 14. 

Kamil Ciesielski, Tomasz Guba, Bartłomiej Kaczorowski, Marcin Kałamarski, Krzysztof 

Kannenberg, Kinga Krupcała,  Joanna Kurek, Anna Lewandowska-Jopp, Marcin Murawski, 

Anna Rzymkowska, Mikołaj Seroczyński, Grzegorz Sosnowski, Tomasz Urbański, Wiesław 

Wiśniewski. 

 

Przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta 

UCHWAŁA NR II/15/24 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, przy ul. Jaśminowej  w Chełmży 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 10  

       Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy 

społecznej dla Gminy Miasta Chełmża za rok 2023 wraz z rekomendacjami  

 

Pan Paweł Polikowski – Burmistrz Miasta przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

 

Ad. pkt 10.1.  

       Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Przebieg głosowania: 
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Na obecnych na sesji 14 radnych - „za” 14. 

Kamil Ciesielski, Tomasz Guba, Bartłomiej Kaczorowski, Marcin Kałamarski, Krzysztof 

Kannenberg, Kinga Krupcała,  Joanna Kurek, Anna Lewandowska-Jopp, Marcin Murawski, 

Anna Rzymkowska, Mikołaj Seroczyński, Grzegorz Sosnowski, Tomasz Urbański, Wiesław 

Wiśniewski. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta 

UCHWAŁA NR II/16/24 

w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej dla Gminy Miasta Chełmża 

za rok 2023 wraz z rekomendacjami 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 11  

       Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwiększenia wartości majątku Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji w Chełmży  

 

Pan Paweł Polikowski – Burmistrz Miasta przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

 

Ad. pkt 11.1.   

       Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Przebieg głosowania: 

Na obecnych na sesji 14 radnych – „za” 14. 

Kamil Ciesielski, Tomasz Guba, Bartłomiej Kaczorowski, Marcin Kałamarski, Krzysztof 

Kannenberg, Kinga Krupcała,  Joanna Kurek, Anna Lewandowska-Jopp, Marcin Murawski, 

Anna Rzymkowska, Mikołaj Seroczyński, Grzegorz Sosnowski, Tomasz Urbański, Wiesław 

Wiśniewski. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta 

UCHWAŁA NR II/17/24 

w sprawie zwiększenia wartości majątku Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Chełmży 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt 12 

        Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia  zasad przyznawania i 

wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Rady 

Miejskiej Chełmży  
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Radna Kinga Krupcała 

Chciałabym powiedzieć to samo co powiedziałam na posiedzeniu komisji. Większość z nas 

jest nowa, nieobeznana z tematem, z pracą radnego,  z obowiązkami, które się z tym wiążą i 

wyzwaniami. Będziemy się tego wszystkiego dopiero uczyć. Dlatego proponuję, żeby 

przynajmniej do końca roku uzgodnionych w poprzedniej kadencji stawek nie  zmieniać. To 

jest mój głos w tej sprawie.  

 

Ad. pkt 12.1.  

       Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Przebieg głosowania: 

Na obecnych na sesji 14 radnych – „za” 11, przeciw 2, wstrz.1. 

„Za” głosowali : 

Kamil Ciesielski, Bartłomiej Kaczorowski, Marcin Kałamarski, Joanna Kurek, Anna 

Lewandowska-Jopp, Marcin Murawski, Anna Rzymkowska, Mikołaj Seroczyński, Grzegorz 

Sosnowski, Tomasz Urbański, Wiesław Wiśniewski. 

„Przeciw” głosowali : 

Krzysztof Kannenberg, Kinga Krupcała, 

„Wstrzymał się”  od głosu :  

Tomasz Guba 

Przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta 

UCHWAŁA NR II/18/24 

w sprawie ustalenia  zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych przysługujących radnym Rady Miejskiej Chełmży 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 13 

       Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu 

osobowego komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej Chełmży 

 

Ad. pkt 13.1  

       Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Przebieg głosowania: 
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Na obecnych na sesji 14 radnych – „za” 14. 

Kamil Ciesielski, Tomasz Guba, Bartłomiej Kaczorowski, Marcin Kałamarski, Krzysztof 

Kannenberg, Kinga Krupcała,  Joanna Kurek, Anna Lewandowska-Jopp, Marcin Murawski, 

Anna Rzymkowska, Mikołaj Seroczyński, Grzegorz Sosnowski, Tomasz Urbański, Wiesław 

Wiśniewski. 

 

Przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta 

UCHWAŁA NR II/19/24 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego komisji skarg, wniosków i 

petycji Rady Miejskiej Chełmży 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 14 

       Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia komisji 

polityki społecznej, ochrony zdrowia, rodziny i bezpieczeństwa publicznego Rady 

Miejskiej Chełmży, ustalenia jej składu osobowego i zakresu działania 

 

 

Ad. pkt 14.1  

       Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Przebieg głosowania: 

Na obecnych na sesji 14 radnych – „za” 14. 

Kamil Ciesielski, Tomasz Guba, Bartłomiej Kaczorowski, Marcin Kałamarski, Krzysztof 

Kannenberg, Kinga Krupcała,  Joanna Kurek, Anna Lewandowska-Jopp, Marcin Murawski, 

Anna Rzymkowska, Mikołaj Seroczyński, Grzegorz Sosnowski, Tomasz Urbański, Wiesław 

Wiśniewski. 

 

Przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta 

UCHWAŁA NR II/20/24 

zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia komisji polityki społecznej, ochrony 

zdrowia, rodziny i bezpieczeństwa publicznego Rady Miejskiej Chełmży, ustalenia jej 

składu osobowego i zakresu działania 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 15  

       Informacja z pracy Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym 

Radna Kinga Krupcała 

Pkt 8 „ Podpisanie umowy dzierżawy z p. Agnieszką Lorek zam. w Chełmży prowadzącą 

działalność  pod firmą PHU OLIMPIA na dzierżawę gruntu komunalnego o pow. 0,0150 ha 

położonego w Chełmży przy ul. Wodnej od  dnia 11 do 12 maja b.r. Czynsz z tytułu 

przedmiotowej  dzierżawy ustalono na kwotę 123 zł brutto”. 

Pkt 9 „ Podpisanie umowy dzierżawy z p. Agnieszką Lorek zam. w Chełmży prowadzącą 

działalność  pod firmą PHU OLIMPIA na dzierżawę gruntu komunalnego o pow. 0,0150 ha 

położonego w Chełmży przy ul. Wodnej od  dnia 18 do 19 maja b.r. Czynsz z tytułu 

przedmiotowej  dzierżawy ustalono na kwotę 123 zł brutto”. 

Pkt 10 „Podpisanie umowy dzierżawy z p. Grzegorzem zakrzewskim z Solca Kujawskiego na 

dzierżawę gruntu komunalnego położonego  w Chełmży przy ulicy Polnej o pow. Około 

0,0500 ha na dzień 15 maja b.r. Czynsz z tytułu przedmiotowej dzierżawy ustalono na kwotę 

381,30 zł brutto”.  

Czy stawki dzierżawy są regulowane uchwałą ?  Czy może są negocjowane przez Pana 

Burmistrza?  

Pan Paweł Polikowski 

To reguluje uchwała rady, czyli stawki są powszechnie znane.  

 

Ad. pkt 16 

       Interpelacje  

Radna Kinga Krupcała 

Złożyła interpelację w sprawie utworzenia w ramach środków budżetowych specjalnego 

punktu  dotyczącego możliwości zainstalowania doświetlenia przejść dla pieszych na 

głównych, bądź też wylotowych ulicach miasta oraz przesunięcia lub utworzenia nowych.  

Interpelacja radnej stanowi załącznik do protokołu.       

 

Ad. pkt 17 

       Odpowiedzi na interpelacje 

Przewodniczący obrad radny Marcin Murawski poinformował, iż odpowiedzi na interpelacje 

zostaną udzielone przez Burmistrza Miasta w formie pisemnej. 
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Ad. pkt 18 

        Wnioski i zapytania 

Radny Wiesław Wiśniewski 

Na posiedzeniu komisji budżetu, finansów i planowania wnioskowałem o przycięcie 

żywopłotu przy ulicy Bydgoskiej. Zostało to wykonane i wygląda to bardzo dobrze pod 

względem estetycznym. Jednakże w wielu przypadkach tam gdzie są wyjazdy z posesji 

żywopłot jest zbyt wysoki. Obecnie jeszcze więcej osób zgłasza, że wyjeżdżając z posesji nie 

widzi ulicy. Zgłaszając wniosek chodziło mi o przystrzyżenie nie tylko w sensie estetycznym 

ale i polepszenie widoczności dla kierowców.  

Pan Paweł Polikowski 

Musimy to zweryfikować. Jest określona wysokość żywopłotu przy skrzyżowaniach i poza 

skrzyżowaniami. 

Radna Kinga Krupcała 

Czy wszystkie umowy zawierane przez Urząd Miasta są jawne i znajdują się w Biuletynie 

Informacji Publicznej  ? 

Pan Paweł Polikowski 

Według mojej wiedzy nie wszystkie.  

Pan Piotr Konieckiewicz – radca prawny Urzędu Miasta 

Umowy nie są publikowane w BIP-ie z tego względu, że umów jest bardzo dużo. Jeżeli 

chodzi o treść, to części umów są załączane do specyfikacji zamówień przy przetargach. I 

projekt takiej umowy jest zawsze załącznikiem do SIWZ. Treść takiej umowy można sobie 

pobrać z naszego BIP-u albo z ogłoszeń przetargowych. Te umowy później są uzupełniane o 

dane poszczególnych oferentów, którzy wygrali w danym przetargu. Uzupełniane jest o 

wynagrodzenie plus dane podmiotu gospodarczego. My  z reguły takich umów nie 

publikujemy z uwagi na ochronę danych osobowych. Po drugie nie ma obowiązki, żeby każdą 

taką umowę publikować. Czasami zdarza się, że konkretny  przetarg  jest interesujący dla  

obywateli , to wówczas pojawiają się zapytania w formie informacji publicznej. I my na 

podstawie takiego zapytania udostępniamy  umowę ale po anonimizowaniu danych 

osobowych. Jeżeli będziecie Państwo jako radni zainteresowani zapoznaniem się  z 

umowami, to nie ma problemu. Ponieważ macie Państwo upoważnienia kontrolne, 

wynikające ze swojego mandatu. I możecie z takimi dokumentami się zapoznać. Nie jest to 

jawne dla wszystkich obywateli z tego względu, bo niektóre rzeczy objęte są tajemnicą. 

Prawo zamówień publicznych pozwala zastrzec w ofercie dane, których inni oferenci albo 

inne podmioty interesujące się podażą nie mogą poznać, bo jest to tajemnica przedsiębiorcy. 
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Jeżeli ktoś z Państwa radnych byłby zainteresowany tą tematyką to myślę, że możemy  

umówić się  po sesji i tą kwestię wyjaśnię dokładniej.  

Radna Kinga Krupcała 

Wnioskuję o postawienie większej ilości koszy na śmieci w przestrzeni miejskiej oraz 

tabliczek informujących o konieczności sprzątania po swoich psach. Chodząc po naszym 

mieście pierwsze co rzuca się w oczy to niestety wszechobecne psie odchody. Znajdują się 

dosłownie wszędzie. Ciężko się zmusić, żeby sprzątać po swoim psie, aczkolwiek warto im o 

tym cały czas, niezmiennie przypominać. Do tego większa ilość koszy na śmieci  też by 

spowodowała, że z tym woreczkiem jak ktoś posprząta nie musi przez pół miasta iść. Czasami 

są takie miejsca w Chełmży, że niestety ale tak to wygląda. Ustawienie większej ilości koszy 

na śmieci w przestrzeni publicznej  często uczęszczanej przez właścicieli czworonogów 

byłoby dobrym rozwiązaniem.  

 

Pozostałe wnioski i zapytania radnej stanowią załącznik do protokołu. Dotyczyły one 

następujących spraw : 

1/ zorganizowania wyprzedaży garażowej na terenie targowiska miejskiego; 

2/ interwencji z Polskim Związku Wędkarskim w sprawie możliwości wydawania sezonowej 

turystycznej karty wędkarskiej; 

3/ zorganizowanie wakacyjnej sceny na wodzie; 

4/ wynajęcie pomieszczeń pod Ratuszem Miejskim na działalność prowadzenia pubu; 

5/ postawienie przebieralni  na plażach oraz wydzielenie miejsca do siatki plażowej; 

6/ wydzielenie plaży dla psów; 

7/ zorganizowanie przez CHOK kółka teatralnego dostępnego dla mieszkańców (również 

niepełnosprawnych); 

8/ postawienie jadłodzielni. 

 

 Ad. pkt 19 

       Odpowiedzi na wnioski i zapytania 

Pan Paweł Polikowski 

1/Musiałaby Pani dokładnie wskazać gdzie brakuje koszy na śmieci.  Takie ogólne 

stwierdzenie, że brakuje koszy to populizm. Wszystkiego może być więcej ale tutaj się liczą 

konkrety.  

2/Koncerty na wodzie. Przewidujemy takie koncerty. Pierwsze takie wydarzenie na scenie na 

wodzie będzie w Dniu Dziecka. Potem otwarcie sezonu 21 czerwca, koncert 6 lipca, Dni 
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Chełmży 18-20 lipca. Więc kilka wydarzeń jest zaplanowanych przynajmniej do Dni 

Chełmży. Jesteśmy w trakcie planowania dalszych imprez. Generalnie scena na wodzie 

będzie żyła i mniej więcej co dwa tygodnie wydarzenie koncertowe na wodzie będzie miało 

miejsce.   

3/ Pub pod Ratuszem. Na razie pomieszczenia piwniczne nie pozwalają na jakąkolwiek 

działalność ze względu na ich stan, na stan toalet. Jest pozyskane dofinansowanie z 

rządowego programu ochrony zabytków na remont tych pomieszczeń. Obecnie trwa proces 

przygotowania dokumentacji. Potem przetarg, a na końcu wykonawstwo. Najprędzej w 

przyszłym roku będziemy mogli po renowacji tych pomieszczeń pomyśleć o jakiejkolwiek  

komercjalizacji, czy to pod pub, czy inne miejsce integracyjne spotkań dla mieszkańców. 

4/ Przebieralnie. Jestem w kontakcie z dyrektorem Ośrodka Sportu i Turystyki. Na razie 

planujemy jedną taką przebieralnię.  

Chciałbym Państwu radnym zwrócić uwagę, że ten punkt to nie jest koncert życzeń. W 

zasadzie każdy Państwa wniosek powinien być poparty analizą budżetu i wskazaniem 

środków w budżecie  w odpowiednim paragrafie, z którego  powinniśmy ten wniosek 

sfinansować. Takie są ogólne zasady. To nie jest moja niegrzeczność, czy złośliwość. Każdy z 

nas chciałby mieć pełną listę życzeń i ją realizować ale musimy poruszać się w ramach 

budżetu.  

Planując przebieralnie musimy myśleć o ich odporności. Nie mogą być podatne na działania 

niepokornych mieszkańców. To nie mogą być więc tanie rozwiązania. Planujemy 

przynajmniej jedną przebieralnię na razie na plaży miejskiej. A docelowo na każdej plaży. 

Choć może to się nie wydarzyć w tym sezonie.  

Do tylu punktów chciałbym się odnieść w tym momencie. Do pozostałych odniesiemy się na 

piśmie.  

Radna Kinga Krupcała 

Starałam się składać wnioski, które są w miarę możliwości tanie, albo przynajmniej wydaje 

mi się, że nie wymagają aż tak znacznych wydatków.  I nie obciążą tak bardzo budżetu. Ich 

jest dużo.  

Pan Paweł Polikowski 

Dofinansowanie pomieszczeń piwnicznych wynosi 500 tys  zł. A na pewno to się w tej 

kwocie nie zamknie.  

Radna Kinga Krupcała 

Chodzi tylko o wynajęcie tego później. 
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Pan Paweł Polikowski 

Najpierw należy pomieszczenia przygotować pod wynajem. Ściany są zawilgocone a toalety 

od dawna  nie są przystosowane do najmu komercyjnego. Jest tam sporo rzeczy do zrobienia 

zanim przystąpimy do realizacji tego rodzaju pomysłu ale zgadzam się z tą inicjatywą. Ja 

również jestem za udostępnieniem pomieszczeń mieszkańcom, tak jak to było kiedyś, 

przynajmniej w latach mojej młodości.  

Radny Marcin Murawski 

Moje pytanie dotyczy drogi prowadzącej do budynku od ulicy Toruńskiej do Toruńskiej 7a.  

Czy ona jest brana pod uwagę i będzie remontowana ? Mieszkańcy bardzo narzekają na jej 

stan. Tam są straszne dziury.  

Pan Marek Kuffel 

Ta działka dojazdowa nie ma charakteru drogi publicznej. To tylko działka, przez którą jest 

udostępniony dojazd do budynku Toruńska 7a, do boksów śmietnikowych i garaży. I my 

staramy się to utrzymywać w takim samym stanie jak inne drogi publiczne. Jeżeli jest tam 

nierówność, to my ją wyeliminujemy. Na ten moment  to wszystko co zrobimy.  

Radny Bartłomiej Kaczorowski 

Mieszkańcy pytają co jest powodem tak częstych awarii wodociągowych na ulicy 

Bydgoskiej? 

Pan Paweł Polikowski 

Winny jest stan sieci wodociągowej. Rury w wielu miejscach w mieście mają przynajmniej 

50 lat. Przy ul. Bydgoskiej rura stalowa pękła po prostu. Wczoraj założono opaskę. Dzisiaj 

okazało się, że taka opaska jest niewystarczająca. I trzeba wyciąć część rury i założyć nową. 

Dlatego dzisiaj woda została wyłączona. Prace wodno-kanalizacje są niezwykle drogie. Nie 

stać nas na wymianę infrastruktury, która jeszcze w tym momencie działa  a jeszcze nie całe 

miasto jest skanalizowane.  Na tak starym majątku, kilkudziesięcioletnim należy się 

spodziewać awarii. I te awarie punktowo będziemy usuwać.  

Radna Anna Lewandowska -Jopp 

Mieszkańcy Sienkiewicza 1 i 3 B zwracają uwagę na drzewa  rosnące przy ich budynkach . 

Od długiego czasu nie są one przycinane. Proszą o interwencję.  

Pan Paweł Polikowski 

Zweryfikujemy czy są to drzewa pod opieką miasta, czy spółdzielni. Jeżeli nasze, to je 

przytniemy.  
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Radny Tomasz Urbański 

Ośrodek Sportu i Turystyki zajmuje się plażami. Jeśli chodzi o plażę przy ulicy Kościuszki, to 

plaża jest ładna. My  jako OSiT tam często jeździmy. Ścieżka prowadząca do osiedla jest 

zarośnięta i na 11 ławek, które są przy tej ścieżce 8 jest do wymiany. Są połamane. I te ławki 

są zarośnięte.  

Na ulicy Trakt  znajdują się dwie ławki. Podczas ostatniego koszenia  zostały one ominięte. 

Są całkowicie zarośnięte.  

Pan Paweł Polikowski 

Zgodnie z umową, którą miasto ma podpisaną z firmą Aldom w czerwcu będą wymieniane 

lub naprawiane ławki. Czyli jest to proces, który za chwilę się wydarzy. Natomiast co do 

przycięcia zieleni, to musimy sprawdzić czy to w ogóle jest w umowie. A Trakt to jest droga 

powiatowa. I odpowiada za to Powiatowy Zarząd Dróg.  

 
 

Ad. pkt 19  

      Oświadczenia 

Nie złożono oświadczeń. 

 

Ad. pkt 20 

       Komunikaty 

Nie zgłoszono komunikatów. 

 

Ad. pkt 21 

       Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący obrad radny Marcin Murawski dokonał zamknięcia II sesji Rady Miejskiej 

Chełmży. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczący obrad: 

Aldona Lipińska                                                      Marcin Murawski 
 

 


